

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, JUNE 7, 1973.

(1)

[Text]

The Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders met this day at 11:15 o'clock a.m., for the purpose of organization.

Members of the Committee present: Messrs. Béchar, Clermont, Duquet, Fortin, Nelson, Scott, Stollery and Yanakis.

Other Member present: Mr. Foster.

The Clerk of the Committee presided over the election of a Chairman of the Committee.

Mr. Clermont, seconded by Mr. Scott moved,—That Mr. Duquet do take the Chair of this Committee as Chairman.

The question being put on the said motion, it was agreed to and Mr. Duquet was invited to take the Chair.

Mr. Duquet thanked the Committee for the honour bestowed on him.

On motion of Mr. Yanakis, seconded by Mr. Béchar, Mr. Stollery was appointed Vice-Chairman of this Committee.

Agreed.—That the Committee print 850 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence and as a supplementary issue, an Index prepared by the Library of Parliament.

At 11:20 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Le greffier du Comité

J. H. Bennett

Clerk of the Committee

TUESDAY, JUNE 12, 1973.

(2)

[Text]

The Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders met at 3:40 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Duquet presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Caron, Clermont, Duquet, McKenzie, Nelson, Scott and Stollery.

Witness: Mr. Poulin, Member of Parliament.

The Committee proceeded to consider its Order of Reference of Friday, June 8, 1973, which reads as follows:

Ordered.—That the petition of Centre Amusement Co. Limited, filed after the time limit specified under Standing Order 90, be referred to the Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders, together with the Fourth Report of the Clerk of Petitions thereon, presented to the House on Thursday, May 31, 1973 for any recommendations the Committee deems advisable.

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 7 JUIN 1973.

(1)

[Traduction]

Le Comité permanent des bills privés en général et du Règlement se réunit aujourd'hui à 11 h. 15 du matin, pour s'organiser.

Membres du Comité présents: MM. Béchar, Clermont, Duquet, Fortin, Nelson, Scott, Stollery et Yanakis.

Autre député présent: M. Foster.

Le greffier du Comité préside à l'élection du président du Comité.

M. Clermont, appuyé par M. Scott, propose que M. Duquet occupe le fauteuil de ce comité en tant que président.

La motion, mise aux voix, est acceptée et M. Duquet est invité à occuper le fauteuil.

M. Duquet remercie le Comité de l'honneur qui lui est conféré.

Sur motion de M. Yanakis, appuyé par M. Béchar, M. Stollery est nommé vice-président du Comité.

Il est convenu.—Que le Comité fasse imprimer 850 exemplaires de ses procès-verbaux et témoignages et, en tant que fascicule supplémentaire, un index préparé par la Bibliothèque du Parlement.

A 11 h. 20 du matin, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 12 JUIN 1973

(2)

[Traduction]

Le Comité permanent des bills privés en général et du Règlement se réunit aujourd'hui à 15 h 40, sous la présidence de M. Duquet.

Membres du Comité présents: MM. Caron, Clermont, Duquet, McKenzie, Nelson, Scott et Stollery.

Témoin: M. Poulin, député.

Le Comité entreprend l'étude de son Ordre de renvoi du vendredi 8 juin 1973, qui se lit comme suit:

Il est ordonné.—Que la pétition de la Centre Amusement Co. Limited, déposée après le délai spécifié à l'article 90 du Règlement, soit déferée au Comité permanent des bills privés en général et du Règlement, avec le Quatrième Rapport du greffier des pétitions présenté à la Chambre le jeudi 31 mai 1973, afin que le Comité soit en mesure de faire les recommandations qu'il jugera à propos.